
PROTOKÓŁ  Nr XXXVII/2010 
sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 30 czerwca 2010 roku 

 
Obrady sesji otworzył i przewodniczył Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady. 

Przywitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 1400
, zakończyła o godz. 1600 

Stwierdził kworum i poinformował, że w obradach udział bierze 13 radnych, 

na ustawowy stan 15 radnych (nieobecni radni: Wanda Cieślikiewicz i Tomasz 

Wawrzyński). 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk Burmistrz Golczewa, Ireneusz 

Wilk sekretarz gminy, Barbara Deszyńska skarbnik gminy, sołtysi wsi oraz Wojciech 

Okrągły aplikant radcowski. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum; 
2) przedstawienie porządku obrad; 
3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. (z XXXVI – ostatniej) 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Omnibus – wszechstronny 

rozwój edukacyjny dzieci i młodzieży ze szkól podstawowych i gimnazjum na terenie 
gminy Golczewo”. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Golczewo”. 

5. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo” – działka nr 318/4, 
obręb Kłodzino. 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo” w obrębie 
geodezyjnym Kłęby pod lokalizację siłowni wiatrowych. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru w obrębach Baczysław, Dargoszewo, Kozielice, 
Kretlewo i Samlino. 
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8. Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Golczewie do podejmowania działań wobec dłużników 
alimentacyjnych. 

9. Projekt uchwały w sprawie sprawienia pogrzebu oraz zwrotu wydatków poniesionych  
na ten cel przez Gminę Golczewo. 

10. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 
Golczewo. 

11. Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Golczewo oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie, 
gminnych instytucji kultury oraz gminnych osób prawnych utworzonych na podstawie 
odrębnych ustaw za pierwsze półrocze 2010 r. i lata następne. 

12. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
13. Sprawozdanie komisji Rady Miejskiej z działalności między sesjami Rady. 
14. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonanych czynności w okresie 

między sesjami Rady. 
15. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
16. Wolne wnioski i zapytania. 
17. Zakończenie obrad. 

 
Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji udział 

bierze odpowiednia liczba radnych i Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Przedstawił porządek obrad, do którego Andrzej Danieluk burmistrz złożył wniosek  

o jego rozszerzenie o następujące projekty uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2010 r. 
2. Projekt uchwał zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu  

i trybu umarzania, odraczania i rozkładana na raty należności pieniężnych  
o charakterze cywilnoprawnym Gminy Golczewo i jej jednostek organizacyjnych 
oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego  
na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 0027Z  
i 0048Z – budowa ciągu pieszego w m. Dargoszewo – Kozielice. 

 
Radny Grzegorz Dyksy, Przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska złożył wniosek o ujęcie w porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

przysługujących radnym. 

 

Ww. projekty uchwał zostały radnym przedłożone i pozytywnie zaopiniowane przez 

Komisje Rady na posiedzeniu w dniu 28 czerwca br. 
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Przewodniczący obrad wniosek Burmistrza i Przewodniczącego Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska poddał pod głosowanie. 

 

W wyniku jawnego głosowania jednomyślnie 13 głosami „za” Rada Miejska w Golczewie 

przyjęła ww. wnioski. 

 

Wobec powyższego przewodniczący obrad przedstawił dalszy porządek obrad  

po zmianie, który przedstawia się następująco:  

 
3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji (z XXXVI – ostatniej) 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Omnibus – wszechstronny 

rozwój edukacyjny dzieci i młodzieży ze szkól podstawowych i gimnazjum na 
terenie gminy Golczewo”. 

4. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Golczewo”. 

5. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo” – działka  
nr 318/4, obręb Kłodzino. 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo” w obrębie 
geodezyjnym Kłęby pod lokalizację siłowni wiatrowych. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru w obrębach Baczysław, Dargoszewo, Kozielice, 
Kretlewo i Samlino. 

8. Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Golczewie do podejmowania działań wobec dłużników 
alimentacyjnych. 

9. Projekt uchwały w sprawie sprawienia pogrzebu oraz zwrotu wydatków 
poniesionych na ten cel przez Gminę Golczewo. 

10. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 
Golczewo. 

11. Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Golczewo oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Golczewie, gminnych instytucji kultury oraz gminnych osób prawnych 
utworzonych na podstawie odrębnych ustaw za pierwsze półrocze 2010 r.  
i lata następne. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo  
na 2010 r. 

13. Projekt uchwał zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu  
i trybu umarzania, odraczania i rozkładana na raty należności pieniężnych  
o charakterze cywilnoprawnym Gminy Golczewo i jej jednostek organizacyjnych 
oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 
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14. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 
przysługującym radnym. 

15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Kamieńskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa odcinka drogi 
powiatowej nr 0027Z i 0048Z – budowa ciągu pieszego w m. Dargoszewo – 
Kozielice. 

16. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
17. Sprawozdanie Komisji Rady Miejskiej z działalności między sesjami Rady. 
18. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z wykonanych czynności w okresie 

między sesjami Rady. 
19. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
20. Wolne wnioski i zapytania. 
21. Zakończenie obrad. 
 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z XXXVI z ostatniej sesji 

Rady Miejskiej w Golczewie odbytej w dniu 24 czerwca br. w opracowanym brzmieniu 

jednomyślnie 13 głosami „za”. 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z sesji nr XXXV z dnia  

22 czerwca br. nie został sporządzony na czas, ponieważ pracownik obsługujący Radę 

był na urlopie. Zwrócił uwagę, że zgodnie ze Statutem Gminy protokół winien być 

sporządzony w ciągu pięciu dniu od dnia odbycia sesji i winien być przyjęty na następnej 

sesji. W związku z tym zasięgnął opinii Kancelarii Prawnej SDO, aby uniknąć 

ewentualnych nieprawidłowości. Następnie przedstawił ww. opinię, w ocenie której nie 

ma zagrożenia dla prawidłowości podjętych na sesji uchwał. 

Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Wojciech Okrągły, prawnik, aplikant radcowski poinformował, że nie ma protokołu  

z poprzedniej sesji, lecz jest protokół z ostatniej i podjęcie uchwał na dzisiejszej sesji  

z tego powodu nie wpłynie na ich ważność.  

 Radny Antoni Opowicz prosił Burmistrza o wyjaśnienie, co jest powodem braku 

protokołu ? 

 Burmistrz przeprosił i wyjaśnił, że na to złożyło się wiele czynników, tj. wybory, 

spis rolny i studia pracowników wykonujących protokół z posiedzenia komisji z dnia 21 

czerwca br. i z sesji z dnia 22 czerwca br., poinformował, że „dwie panie, które to robiły, 

nie dały rady”. 
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Ad. 2 Interpelacje i wnioski radnych. 

 Radny Lech Ferdynus, zapytał dlaczego Rady Mieczysław Perużyński 

Przewodniczący Rady, reprezentujący Radę Miejską nie był obecny przy odsłonięciu 

tablicy pamiątkowej ? 

 Radny Antoni Opowicz wyjaśnił, że Pan Mieczysław Perużyński jest lekarzem 

weterynarii i właśnie w tym czasie w Jego gospodarstwie udzielał pomocy 

weterynaryjnej krowie ratując jej życie. 

Radny Mieczysław Perużyński zapytał, czy na dzień dzisiejszy Fabryka Resorów 

„TES” w Golczewie podpisała umowę na odbiór ścieków z Zakładem Usług Publicznych 

w Golczewie ? 

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Omnibus – wszechstronny 

rozwój edukacyjny dzieci i młodzieży ze szkół podstawowych i gimnazjum na terenie 

gminy Golczewo”. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

Gmina złożyła Projekt pn. „Omnibus – wszechstronny rozwój edukacyjny dzieci  

i młodzieży ze szkół podstawowych i gimnazjum na terenie gminy Golczewo”,  

do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Szczecinie, który został zatwierdzony do realizacji  

i dofinansowany kwotą 1.230.413,00 zł z budżetu Unii Europejskiej i z budżetu państwa. 

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/314/10 

w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Omnibus – wszechstronny rozwój edukacyjny 

dzieci i młodzieży ze szkół podstawowych i gimnazjum na terenie gminy Golczewo”, 

jednomyślnie 13 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXVII/314/10 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Golczewo”. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że  

w dniu 28 czerwca 2007 r. została podjęta uchwała nr VII/58/07 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Golczewo”, obejmującej tereny przeznaczone pod elektrownie 

wiatrowe wraz z infrastrukturą towarzyszącą w obrębach Gadom, Kłęby i Ronica. 

Stwierdził, że jednak od czasu podjęcia ww. uchwały do dnia dzisiejszego nie toczyła się 

procedura planistyczna dotycząca przedmiotowej sprawy wobec powyższego 

stosownym jest uchylenie wspomnianej wyżej uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/315/10 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo, 

jednomyślnie 13 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXVII/315/10 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo” – działka nr 318/4 

obręb Kłodzino. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że podczas ostatniego posiedzenia Komisji wiele kontrowersji wzbudziła sprawa 

wysokości podatków Spółki „Rarytas” oraz kolejność kierunku prac związanych  

z zatwierdzeniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

lub opracowaniem „Studium”. Doszliśmy do wniosku, że właściwym będzie w pierwszej 

kolejności wykonanie „Studium”.  



 7

Poinformował, że na prośbę Komisji na dzisiejszą sesję zaproszono przedstawicieli 

pracowni urbanistycznej opracowującej przedmiotową zmianę w „Studium”. Stwierdził, 

że niniejsze „Studium” nie ma wpływu na jakiekolwiek podatki płacone przez Spółkę 

„Rarytas”. Odnośnie sprawy związanej z drogą poinformował, że „Studium” zostało 

uchwalone w 2008 r., następnie pojawił się problem przejęcia drogi przez Gminę 

Golczewo od PKP, po czym teren ten wydzierżawiono pod wykonanie drogi.  

Kolejnym etapem było wystąpienie o zmianę w „Studium” i w późniejszej kolejności do 

planu, aby inwestor nie musiał przejeżdżać przez wioskę.  

 Radny Mieczysław Perużyński, Przewodniczący obrad poinformował, że tak jak 

sam Pan Burmistrz powiedział, że jest to temat kontrowersyjny i w związku z tym,  

że wielu radnych nie posiada pełnej wiedzy w tej kwestii uważa, że sensownym  

jest postawienie wniosku o przekazanie niniejszego projektu uchwały do rozpatrzenia 

przez Komisję Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. Stwierdził,  

że pośpiech odnośnie podjęcia ww. uchwały nie jest wskazany. Zapytał jednak, czy 

obecnie istnieje pilna potrzeba podjęcia niniejszej uchwały i czy jeden miesiąc zaważy  

na dalszych pracach planistycznych ? 

Zaproponował, aby niniejszy projekt uchwały przekazać do Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska.  

 Pani Małgorzata Cymbik, projektant pracowni urbanistycznej odpowiedziała, że 

przełożenie w czasie o jeden miesiąc nie ma większego znaczenia.  

 Radny Lech Ferdynus złożył wniosek, aby jednak Pani projektant złożyła 

niezbędne wyjaśnienia w związku z niniejszym projektem uchwały. 

 Pani Małgorzata Cymbik, projektant pracowni urbanistycznej poinformowała,  

że prace nad „Studium” trwają od półtora roku i nikt nie wiedział, że dojazd do tej kopalni 

będzie możliwy z ominięciem miejscowości Kłodzino. Stwierdziła, że wszyscy, łącznie  

z Gminą Przybiernów chcieli dokładnego zapisu w „Studium”, z którego kierunku będzie 

dojazd do kopalni i zapis ten został wprowadzony. Następnie przystąpiono  

do opracowania Planu, który został przedstawiony inwestorowi, lecz on zakwestionował 

ten dojazd (pewnie zapomniał o tym wpisie). Poinformowała, że Biuro Projektowe chce 

doprecyzować kierunki rekultywacji tej kopalni za aprobatą Rady.  

Opracowanie „Studium” związane jest z dłuższym okresem i zasadnym jest 

wprowadzenie zmiany w „Studium”. 
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 Radny Mieczysław Perużyński stwierdził, że Rada nie widzi sprzeciwu, co do 

podjęcia przedstawionej uchwały, lecz uważa, że Komisja winna ją szczegółowo 

przeanalizować. 

 Burmistrz poinformował, że odkładanie i przekazanie do rozpatrzenia Komisji 

Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska powyższej sprawy 

spowoduje, że inwestor będzie zbyt długo czekał, dodał, że ww. Komisja miała zająć się 

również innymi sprawami, np. oświetleniem gminy i niestety nie osiągnęło to 

zamierzonego efektu. 

Pani Małgorzata Cymbik, projektant pracowni urbanistycznej stwierdziła, że jest 

to uchwała inicjująca, za wszystko płaci inwestor i dogłębna analiza na Komisji nic nie 

zmieni i nie pojawią się nowe okoliczności. 

Radny Piotr Gajda poinformował, że inwestor doskonale dobrze wiedział, że jest 

tam droga. Uważa, że należy dokładnie sprawdzić pełną dokumentację związaną ze 

zmianą w „Studium” i ustalić fakty, „ponieważ co innego mówi Pani i co innego mówiono 

nam wcześniej”.  

Pani Małgorzata Cymbik poinformowała, że prace nad planem nie mogą być w tej 

chwili kontynuowane, ponieważ musieliby zapisać w Planie dojazd, z której strony on się 

nie odbywa i jest niekorzystny. Stwierdziła, że z punktu widzenia prac projektowych 

oczekiwanie związane z ustaleniem szczegółów nie ma większego znaczenia. Plan 

zagospodarowania przestrzennego musi być zgodny ze Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę, że w tej sprawie jest wiele 

niejasności. 

Rada uchwalając zmianę w „Studium” z taką intencją to robiła, że ma być usypana 

droga omijająca wieś i pierwszy raz Rada słyszy o drodze przez miejscowość Drzewica. 

Stwierdził, że nigdy nie zgodziliby się na to. 

 Pani Małgorzata Cymbik wyjaśniła, że droga została przejęta przez Gminę  

w 2009 r. a „Studium” było opracowane w 2008 r. 

 Burmistrz poinformował, że PKP przekazało drogę, którą Gmina nieodpłatnie 

przejęła. Teren ten został przekazany dla inwestora, który na podstawie uzgodnień 

wykonał tam drogę na własny koszt. 
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Radny Mieczysław Perużyński zapytał o skutki finansowe dla Gminy związane  

z podjęciem niniejszej uchwały, tj. jaka będzie wielkość podatków, czy są konkretne 

wyliczenia ? 

Burmistrz poinformował, że nie może powiedzieć, ile Pan Łukowski płaci 

podatków, ponieważ jest to objęte tajemnicą skarbową. Stwierdził jednak, że zmiana  

w „Studium” nie ma wpływu na wysokość podatku. 

Radny Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę, że gospodarka finansowa Gminy 

jest jawna. 

Wojciech Okrągły, prawnik, aplikant radcowski przyznał, że gospodarka 

finansowa Gminy, budżet Gminy i wielkość wypływów i wydatków budżetu są jawne, 

natomiast indywidualne sprawy poszczególnych osób objęte są tajemnicą skarbową. 

Radny Mieczysław Perużyński zapytał, czy Komisja Rewizyjna ma prawo dostępu 

do takich informacji ? 

Wojciech Okrągły, prawnik aplikant radcowski poinformował, że „tak”. 

Radny Mieczysław Perużyński, Przewodniczący Rady złożył ponownie wniosek  

o przekazanie projektu niniejszej uchwały do Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska w celu dokonania szczegółowej analizy 

proponowanej zmiany. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie 8 głosami „za”, przy 5 

głosach „wstrzymujących się” wyraziła potrzebę skierowania projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo” – działka nr 318/4 obręb Kłodzino 

do Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska. 

 

Wobec powyższego Rada Miejska nie przyjęła ww.projektu uchwały. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad w wyniku pomyłki w miejsce 6 punktu porządku obrad, jako 

kolejny punkt odczytał 7 punkt, który jest przedmiotem obrad.  

Za wynikłą pomyłkę przeprosił po podjęciu poniższej uchwały. 
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Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru w obrębach Baczysław, Dargoszewo, Kozielice, Kretlewo  

i Samlino. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że Gmina Golczewo przeprowadziła całą procedurę zgodnie z prawem związaną  

z przygotowaniem uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru w obrębach Baczysław, Dargoszewo, Kozielice, Kretlewo i Samlino. 

 Pan Rafał Tokarski, Dyrektor Biura Studiów i Projektów Europejskich Spółka 

Cywilna w Szczecinie poinformował, że plan miejscowy zagospodarowania 

przestrzennego stanowi miejscowe prawo lokalne. Powyższy Plan usankcjonuje 

usadowienie elektrowni wiatrowych w poszczególnych obszarach wraz z okresem  

i sposobem użytkowania pozostałego terenu z warunkiem zakazu przebywania tam 

ludzi. Na wyznaczonych terenach zachowano strefy ochronne zakazujące zabudowę 

mieszkaniową.  

Poinformował ponadto, że rolnicy wydzierżawiając określone tereny podejmowali tą 

decyzję z pełną świadomością. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, w jaki sposób naliczana jest 30 % opłata 

planistyczna z tytułu wzrostu wartości nieruchomości oraz czy w wyniku podziałów 

geodezyjnych z terenów rolnych na których zostaną umiejscowione elektrownie 

wiatrowe będzie istniała możliwość wydzielenia terenów np. pod przepompownie. 

Zwrócił ponadto uwagę, że na terenie objętym Planem szerokość dróg posiada 

różnorodną szerokość, są to w niektórych miejscach wielkości od 2 m do 15 m. 

Pan Rafał Tokarski poinformował, że opłata planistyczna powstaje wówczas, 

gdyby inwestor chciał sprzedać te tereny w okresie 5 lat.  

Wyjaśnił ponadto, że istnieje możliwość wykonania wtórnych podziałów geodezyjnych 

na terenach objętych Planem oznaczonych symbolem „R”.  

Wykonanie inwestycji celu publicznego odbywa się na podstawie decyzji o jego 

ustaleniu, nie związanych jednak z zabudową mieszkaniową. 

Stwierdził, że tym Planem nie reguluje się szerokości dróg. Plan ten określa ogólny 

zapis geometrii dróg. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz biorąc pod uwagę zgłoszone uwagi poinformował, że 

po przerwie wprowadzi zmiany do niniejszego projektu uchwały  
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Przewodniczący obrad o godz. 1445  zarządził przerwę, 

o godz. 1510 wznowiono obrady. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wprowadził następujące autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru w obrębach Baczysław, Dargoszewo, Kozielice, Kretlewo i Samlino:  

w Dziale II, § 6 ustęp 1 pkt. 8 o treści: dopuszcza się prowadzenie 

elektroenergetycznych linii kablowych i infrastruktury towarzyszącej elektrowniom 

wiatrowym w tym kabli sterowania i automatyki, dodano następujące wyrazy: „i innych 

urządzeń infrastruktury technicznej”, i w pkt. 9 o treści: „możliwość wtórnych podziałów 

geodezyjnych gruntów rolnych na cele związane z rolniczym użytkowaniem terenu 

zgodnie z przepisami odrębnymi”, dodano wyrazy: „dopuszcza się do wydzielenia pod 

urządzenia infrastruktury technicznej” oraz w Dziale II w § 6 ustęp 5 pkt 2 o treści: 

„zasady zagospodarowania terenu – szerokość w liniach rozgraniczenia zmienna  

od 6,0 m do 10 m, zmieniono na wyrazy „rozgraniczających od 6,0 m do 16 m” i dodano 

wyrazy „jak w stanie istniejącym”. 

 

Radni nie wnieśli sprzeciwu do autopoprawek zgłoszonych przez Burmistrza  

oraz do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały ww. 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Projekt uchwały stanowi kolejno załącznik nr 9 i nr 10 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 
Nr XXXVII/316/10 

 

Uchwała Nr XXXVII/316/10 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla obszaru w obrębach Baczysław, Dargoszewo, Kozielice, Kretlewo i Samlino, 

jednomyślnie 13 głosami „za”. 
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Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo” w obrębie 

geodezyjnym Kłęby pod lokalizację siłowni wiatrowych. 

 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował,  

że pojawił się inwestor, który jest zainteresowany budową trzech elektrowni wiatrowych 

w okolicach drogi powiatowej w kierunku Przybiernowa. Wyjaśnił, że chcąc zrealizować 

to zamierzenie należy wykonać plan zagospodarowania przestrzennego, lecz wcześniej 

należy dokonać zmian w Studium zagospodarowania przestrzennego.  

Burmistrz poinformował ponadto, że inwestor ma wykupioną moc na podłączenie nowo 

wybudowanych wiatraków. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy inwestor bierze pod uwagę wcześniejsze 

zmiany w „Studium”, np. te, które dotyczyły m. Kłodzino. 

 Małgorzata Cymbik projektant pracowni urbanistycznej stwierdziła, że „Studium” 

uchwala się w formie ujednoliconego tekstu i jednolitej mapy. 

 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, kto kontroluje tą kolejność ? 

 Pani Małgorzata Cymbik poinformowała, że pracownik Urzędu, który  

jest odpowiedzialny za planowanie przestrzenne winien przekazać projekt uchwały  

dla zespołu, który przygotowuje się do kolejnej zmiany. 

 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, kto płaci za zmianę w „Studium” ? 

 Burmistrz poinformował, że za zmianę powinna zapłacić Gmina, lecz na 

podstawie ustnych uzgodnień wszystkie koszty poniesie firma Gestamp-Eolica Polska 

Sp. z o. o. 

Radni nie wnieśli więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/317/10 

w sprawie przystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Golczewo” w obrębie geodezyjnym Kłęby pod 

lokalizacje siłowni wiatrowych, jednomyślnie 13 głosami „za”. 
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Uchwała Nr XXXVII/317/10 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie upoważnienia Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie do podejmowania działań wobec dłużników 

alimentacyjnych. 

 Ireneusz Wilk, sekretarz gminy w imieniu Burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że w obecnym stanie prawnym działania wobec dłużników 

alimentacyjnych prowadził pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie  

w oparciu o uchwałę nr XVII/154/08 z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie upoważnienia 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie do podejmowania działań wobec 

dłużników alimentacyjnych. Stwierdził, że zgodnie z przepisami te kompetencje winien 

sprawować burmistrz i w związku z powyższym należy uchylić dotychczas obowiązującą 

uchwałę. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowały 

niniejszy projekt uchwały i poddał go pod głosowanie.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/318/10 
w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie do 

podejmowania działań wobec dłużników alimentacyjnych, jednomyślnie 13 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXVII/318/10 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie sprawienia pogrzebu oraz zwrotu wydatków 

poniesionych na ten cel przez Gminę Golczewo. 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy w imieniu Burmistrza przedstawił projekt uchwały  

i poinformował, że są sytuacje, gdy Gmina musi dokonać sprawienia pogrzebu.  
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Ustawa o pomocy społecznej stanowi, że zasady zwrotu wydatków poniesionych na ten 

cel określa rada gminy w drodze uchwały. 

Niniejszy projekt uchwały określa zasady sprawienia pogrzebu oraz zwrotu 

wydatków poniesionych na ten cel oraz określa roszczenia, których można dochodzić  

z innej gminy, z zasiłku pogrzebowego lub z masy spadkowej po zmarłym.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/319/10 
w sprawie sprawienia pogrzebu oraz zwrotu wydatków poniesionych na ten cel  

przez Gminę Golczewo, jednomyślnie 13 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXVII/319/10 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

Golczewo. 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy w imieniu Burmistrza przedstawiła projekt 

uchwały i poinformowała, że z dniem 1 stycznia 2010 r. weszła w życie nowa ustawa  

o finansach publicznych, w związku z powyższym należy istnieje konieczność podjęcia 

przedmiotowej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 
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Nr XXXVII/320/10 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Golczewo, 

jednomyślnie 13 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXVII/320/10 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Golczewo oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie, 

gminnych instytucji kultury oraz innych osób prawnych utworzonych na podstawie 

odrębnych ustaw za pierwsze półrocze 2010 r. i lata następne. 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy w imieniu Burmistrza przedstawiła projekt 

uchwały i poinformowała, że jest to konsekwencja zmiany obowiązujących przepisów,  

w związku z powyższym istnieje konieczność podjęcia niniejszej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXIV/321/10 

w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Golczewo oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie, gminnych instytucji kultury oraz 

innych osób prawnych utworzonych na podstawie odrębnych ustaw za pierwsze 

półrocze 2010 r. i lata następne, jednomyślnie 13 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXVII/321/10 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo  

na 2010 r. 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy w imieniu Burmistrza przedstawiła projekt 

uchwały i poinformowała, że w niniejszym projekcie uchwały proponuje się zmniejszenia 

związane z uruchomieniem pożyczki z BGK, gdzie środki finansowe na tzw. 

wyprzedzające finansowanie będą częściowo zwrócone w roku bieżącym i częściowo  

w roku przyszłym. Różnica wynikająca z niespłaconej pożyczki została umieszczona  

po stronie dochodów i rozchodów. Wyjaśniła ponadto, że zmiana uchwały budżetowej 

związana jest z pewnymi inwestycjami, po dokonaniu analizy harmonogramu wykonania 

inwestycji. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/322/10 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2010 r., jednomyślnie  

13 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXVII/322/10 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym Gminy Golczewo i jej jednostek 

organizacyjnych oraz wskazania organów do tego uprawnionych. 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy w imieniu Burmistrza przedstawiła projekt 

uchwały i poinformowała, że niniejszy projekt uchwały ma na celu zmianę uchwały  

nr XXXV/307/10 z dnia 22 czerwca br. ponieważ w dniu 24 czerwca br. wpłynęło pismo 

Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji o Konsumentów, w którym przedstawiono 

zastrzeżenia do projektu uchwały, który został przedłożony na sesji w dniu 22 czerwca 

br. Wyjaśniła, że niniejszy projekt uchwały uwzględnia obowiązujące przepisy i złożone 

zastrzeżenia. Wobec powyższego niezbędnym jest podjęcie niniejszej uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/323/10 
w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym Gminy Golczewo i jej jednostek organizacyjnych oraz wskazania 

organów do tego uprawnionych, jednomyślnie 13 głosami „za”. 
 

Uchwała Nr XXXVII/323/10 stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów 

podróży przysługującym radnym. 

Radny Grzegorz Dyksy, Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Ochrony Środowiska przedstawił projekt uchwały i poinformował, że 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska zawnioskowała  

o zmianę obowiązującej uchwały nr XX/183/09 z dnia 26 lutego 2009 r. w sprawie diet 

oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym, ponieważ zbyt rygorystycznie 

określała nieobecności radnych na posiedzeniach Rady Miejskiej. Komisja uważa 

jednak, iż należy zmniejszać wypłatę diet w sytuacji, gdyby Radni lekceważąco  

i świadomie opuszczali posiedzenia Rady Miejskiej.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/324/10 
zmieniająca uchwałę w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługującym 

radnym, jednomyślnie 13 głosami „za”. 
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Uchwała Nr XXXVII/324/10 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad o godz. 1530  zarządził przerwę, 

o godz. 1545 wznowiono obrady. 

 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kamieńskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 

0027Z i 0048Z – budowa ciągu pieszego w m. Dargoszewo – Kozielice”. 

Barbara Deszyńska w imieniu Burmistrza przedstawiła projekt uchwały  

i poinformowała, że niniejsza uchwała umożliwi podpisanie umowy i przekazanie dotacji  

dla Powiatu Kamieńskiego na przebudowę odcinka drogi powiatowej nr 0027Z i 0048Z – 

budowa ciągu pieszego w m. Dargoszewo – Kozielice. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu niniejszej uchwały. 

Przewodniczący obrad poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie podjęła uchwałę 

 

Nr XXXVII/325/10 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kamieńskiego na dofinansowanie 

zadania pn. „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 0027Z i 0048Z – budowa ciągu 

pieszego w m. Dargoszewo – Kozielice”, jednomyślnie 13 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXVII/325/10 stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Ad. 16. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między 

sesjami i poinformował, że minęło kilka dni od czasu ostatniej sesji, które były 

wypełnione m. in. pracami organizacyjnymi festynu „Dni Golczewa”.  

W związku z tym złożył podziękowanie Dyrekcji i pracownikom Zespołu Szkół 

Publicznych w Golczewie, Komitetowi Organizacyjnemu i pracownikom Urzędu 

Miejskiego za pomoc w organizacji festynu. 
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Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania Burmistrza  

Przewodniczący obrad poddał ww. sprawozdanie pod głosowanie  

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie jednomyślnie 13 głosami „za” 

przyjęła Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami, jednomyślnie  

13 głosami „za”. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 30 

Ad. 17. Sprawozdanie komisji Rady Miejskiej z działalności między sesjami Rady.  

 Radna Beata Pastryk Przewodnicząca Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw 

Społecznych odczytała protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Społecznych z dnia 7 maja 2010 r. w sprawie analizy kosztów utrzymania oświaty  

w relacji subwencji oświatowej do faktycznych nakładów. 

 Radna Danuta Bednarz członek Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych 

odczytała protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 21 maja 2010 r. w sprawie analizy celowości utworzenia Gminnego Centrum 

Kultury, Sportu i Rekreacji z siedzibą w Golczewie. 

Ww. protokoły stanowią kolejno załącznik nr 31 i nr 32 protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie jednomyślnie 13 głosami „za” 

przyjęła Sprawozdanie Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

 

Ad. 18. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych 

czynności w okresie między sesjami.  

 Radny Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że  

w okresie między sesjami wpłynęło jedynie zaproszenie z Celowego Związku Gmin  

R-XXIz siedzibą w Nowogardzie na nadzwyczajną sesję Zgromadzenia  

w dniu 1 lipca br. 

Pismo stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
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Ad. 19 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że na najbliższą sesję przygotuje 

informację dotyczącą interpelacji Radnego Mieczysława Perużyńskiego dotyczącą 

zapytania, czy na dzień dzisiejszy Fabryka Resorów „TES” w Golczewie podpisała 

umowę na odbiór ścieków z Zakładem Usług Publicznych w Golczewie ? 

 

Ad. 18 Wolne wnioski i zapytania. 

 Radny Grzegorz Dyksy złożył następujące zapytania: 

1. Co się dzieje z kwotą 100 tys. zł którą firma ENAT przekazała dla Gminy Golczewo 

chcąc w nią inwestować budując elektrownie wiatrowe ? 

2. Czy istnieje możliwość, aby Gmina regulowała opłatę za fundusz remontowy,  

za piwnicę, którą klub sportowy „Baszta” Golczewo otrzymał w użyczenie od Gminy, 

jako lokal. Poinformował, że ww. klub wyremontował ją z własnych środków  

a obecnie otrzymuje od Zakładu Usług Publicznych rachunki za fundusz 

eksploatacyjny oraz za ogrzewanie, które nie działa. Stwierdził, że ww. wydatki 

znaczne obciążają budżet klubu sportowego. 

3. Czy Burmistrz zamierza powołać zastępcę burmistrza, jeżeli tak, to kogo ? 

 

Radny Piotr Gajda zwrócił uwagę, że na jednej z sesji została powołana spółka 

wodna, w związku z tym zapytał, co się z nią dzieje ? 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że na przyszłą sesję przygotuje 

informację dotyczącą kwoty 100 tys. zł od firmy ENAT. 

Odnośnie lokalu, który zajmuje klub sportowy „Baszta” poinformował, że Gmina jest 

udziałowcem we Wspólnocie Mieszkaniowej. W związku z tym w najbliższym czasie 

przeprowadzi uzgodnienia w tej kwestii i na najbliższej sesji przedstawi efekt uzgodnień. 

Stwierdził, że w tym tygodniu jeszcze nie powoła osoby na stanowisko zastępcy 

burmistrza. 

 Nawiązując do powołanej spółki wodnej wyjaśnił, iż obecnie z Kancelarią Prawną 

SDO uzgadnia końcową wersję umowy spółki. 
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Ad. 19 Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał zamknięcia 

XXXVII sesji Rady Miejskiej w Golczewie. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 
 
    Inspektor             Przewodniczący Rady 
 
Danuta Krupa      MIECZYSŁAW  PERUŻYŃSKI 
 


